## The Bible tells us...

"For all have sinned, and come short of the glory of God." (Romans 3:23)



"But God commendeth his love toward us, in that, while we were yet sinners, Christ died for us."

(Romans 5:8)



"For the wages of sin is death; but the gift of God is eternal life through Jesus Christ our Lord." (Romans 6:23)



"That if thou shalt confess with thy mouth the Lord Jesus, and shalt believe in thine heart that God hath raised him from the dead, thou shalt be saved."

(Romans 10:9)



"For whosoever shall call upon the name of the Lord shall be saved." (Romans 10:13)

## 圣经告诉我们。。。

"因为世人都犯了罪,亏缺了神的荣耀" (罗马书 3:23)



"惟有基督在我们还作罪人的时候为我们死, 神的爱就在此向我们显明了" (罗马书 5:8)



"因为罪的工价乃是死。惟有神的恩赐, 在我们的主基督耶稣里乃是永生" (罗马书 6:23)



"你若口里认耶稣为主,心里信神叫他 从死里复活,就必得救" (罗马书 10:9)



"因为凡求告主名的,就必得救" (罗马书 10:13)